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BRM.0002.07.2021 

Protokół nr 31/XXXI/21 

z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku, która odbyła się 17 września 2021 roku 

w  auli konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku. 

Ad.1.  

Otwarcie obrad XXXI sesji. 

Obrady XXXI sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku o godz. 1000 otworzył Krzysztof 

Smorąg – Przewodniczący Rady Miejskiej Czerwieńsku, stwierdzając jednocześnie quorum, 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał. 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych – na stan Rady 15. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, a osób biorących udział w sesji spoza rady – 

załącznik nr 2 i nr 3 do niniejszego protokołu. 

Nieobecni usprawiedliwieni radni: Jerzy Jarowicz, Magdalena Olszewska i Agata Szyszymar, 

która na sesję przybyła o godz. 1015. Od tego momentu w posiedzeniu Rady uczestniczyło 13 

radnych. 

Raport listy obecności stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Prowadzący posiedzenie poinformował, iż radni otrzymali w zawiadomieniu o sesji 

(załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) proponowany porządek obrad oraz projekty uchwał 

będące przedmiotem posiedzenia Rady. Następnie Przewodniczący Rady poprosił 

o zgłoszenie wniosków do projektu posiedzenia XXXI sesji. 

Wniosków nie było. 

Rada niżej wymieniony porządek posiedzenia przyjęła do realizacji – jednomyślnie. 

Wynik głosowania: 12 „za”/ 12.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Informacja Burmistrza Czerwieńska o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 r. wraz z informacją 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej  oraz informacją o samorządowych 

instytucjach kultury i pozostałych samorządowych osobach prawnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2021. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego 

zbywanego na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Czerwieńsk w roku szkolnym 2021/2022. 

8. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Czerwieńsk. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Czerwieńska. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII, XXIX i XXX sesji. 
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13. Zakończenie obrad XXXI sesji. 

Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Sekretarz posiedzenia – Henryk Góralczyk 

Ad.2. 

Informacja Burmistrza Czerwieńska o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informację wygłosił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Prowadzący sesję otworzył dyskusję. 

Radna Ewa Wójtowicz poprosiła Burmistrza o rozszerzenie informacji nt.: 

1/ Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej KZN „Lubuskie Trójmiasto”, 

2/ budowy obwodnicy zachodniej dla miasta Zielonej Góry, mostu w Pomorsku oraz 

przebiegu drogi wojewódzkiej nr 279 i 280 przez tereny Gminy Czerwieńsk tj. w miejscowości 

Płoty. 

Informacji udzielił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

1. Członkowie Stowarzyszenia „Lubuskie Trójmiasto” podjęli decyzję o przystąpieniu do 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. W tej sprawie 20 września br. zostanie podpisany akt 

założycielski i powołana będzie Rada Nadzorcza, której zadaniem będzie powołanie Zarządu 

Spółki. Na sesji będzie procedowana uchwała w sprawie zmian w tegorocznym budżecie 

gminy, gdzie wprowadzona kwota 3 mln. zł, a pozyskana z Ministerstwa Infrastruktury będzie 

przekazana na działalność związaną z budownictwem mieszkaniowym w Czerwieńsku. Na to 

zadanie gmina posiada projekt i pozwolenie na budowę. 

2. Gmina optuje za koncepcją budowy drogi w granicach miasta Zielonej Góry. Planowane 

połączenie ominie Gminę Czerwieńsk i będzie biegła wzdłuż linii kolejowej, gdzie w Przylepie 

przetnie drogę wojewódzką 280 i dalej dojdzie do Trasy Północnej w Zielonej Górze. Miasto 

nie może narzucić Gminie Czerwieńsk przebiegu drogi przez jej tereny. O wszelkich 

propozycjach, koncepcjach dot. przebiegu drogi przy budowie obwodnicy będą informowani 

mieszkańcy Płotów, którzy zainteresowani są tą inwestycją. 

Natomiast Radny Wojciech Zawada poprosił Burmistrza o uszczegółowienie informacji 

w sprawie rewitalizacji linii kolejowej 358 w zakresie budowy nowych przystanków 

kolejowych np. w Nietkowie i Laskach. 

Kolejne pytanie dotyczyło przystanku Czerwieńsk Wschód. Jak będzie wyglądała 

infrastruktura w zakresie dróg dojazdowych, chodników? Kto będzie realizował to zadanie 

gmina, czy kolej? 

Indagowany poinformował, że w sprawie linii 358 dot. trasy jej przebiegu od Zielonej Góry do 

granicy Państwa, Urząd Marszałkowski zgłosił 7 projektów do Centralnej Inwestycji 

realizowanych przez PKP PLK i zaprosił samorządy gminne, leżące wzdłuż tej linii, do 

partycypowania w kosztach przygotowania studium wykonalności. Wstępnie Gmina miała 

wyasygnować na ten cel kwotę 25.000 zł. Po wyłonieniu wykonawcy okazało się, że kwota ta 

wzrosła do 125.000 zł. Na jednym ze spotkań burmistrz oświadczył, że tak wysoka kwota nie 

jest możliwa do wydzielenia w tegorocznym budżecie gminy. Pozostałe samorządy podzieliły 

to stanowisko. W związku z tym, to zadanie zostało wykreślone z Centralnych Inwestycji 

realizowanych przez PKP PLK. 

Odnośnie pytania drugiego. 
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W przyszłym roku Regionalna Dyrekcja Departamentu Infrastruktury Komunikacji planuje 

zakupić szynobus, który będzie jeździł na trasie Zielona Góra – Gubin – Guben (być może do 

Cottbus). Są też plany remontu przystanków w Nietkowie i Laskach. O szczegółach 

dotyczących realizacji tego zadania nie mówiono na spotkaniu. Natomiast zadanie dotyczące 

przystanku Czerwieńsk - Wschód zostało ujęte w centralnych planach PKP PLK. Oficjalnie 

mówi się, że infrastruktura towarzysząca temu przedsięwzięciu leży po stronie samorządu, 

czyli Gminy Czerwieńsk. W ślad za tym, gmina wystąpiła do Zarządu Dróg Wojewódzkich 

o rozważenie możliwości ujęcia w ich planach na 2022 rok i kolejnych latach wykonania ciągu 

pieszego, począwszy od ulicy Spokojnej do proponowanego usytuowania przystanku 

Czerwieńsk – Wschód. Ponadto wystąpiono do Nadleśnictwa Zielona Góra o określenie 

procedury przystępowania przy uzgodnieniach w zakresie wybudowania parkingów na co 

najmniej 20 stanowisk. 

Ad. 3. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Jan Dobrychłop złożył, w imieniu mieszkańców Płotów, interpelację w sprawie 

uzgodnień związanych z budową zachodniej obwodnicy Zielonej Góry oraz koncepcji 

przebiegu tej obwodnicy przez tereny Gminy Czerwieńsk na odcinku skrzyżowania z drogą 

wojewódzką DW 280 (BRM.0003.04.2021), załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Natomiast dwa zapytania złożył Radny Wojciech Zawada. 

Pierwsze dotyczyło udzielenia informacji związanej z oznakowaniem drogi rowerowej na 

odcinku Czerwieńsk – Nietków i przemianowania jej (ze względów bezpieczeństwa) na ciąg 

pieszo – rowerowy (BRM.0003.05.2021). 

Zapytanie drugie dotyczyło działań Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w sprawie osób zajmujących obiekty sportowe (tj. na ul. Kwiatowej 

w Czerwieńsku), wykorzystując je jako miejsce do spożywania alkoholu (BRM.0003.06.2021). 

Ad. 4. 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 r. wraz z informacją 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej  oraz informacją o samorządowych 

instytucjach kultury i pozostałych samorządowych osobach prawnych. 

Informację o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 r. wraz z informacją 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć przedłożył Radzie, pismem: Fn. SK.B – 321/08/2021 z 24.08.2021 r. - Burmistrz 

Czerwieńska, a omówiła Urszula Napierała – Skarbnik Gminy, wnosząc następujące 

autopoprawki: 

1/ na str. 10 – w rozdziale 80195 kwota dotacji powinna być w wysokości 11.800 zł, a nie 

11.300 zł, 

2/ na str. 25 (tabela) w dziale 757 – Obsługa długu publicznego – w podsumowaniu kwota 

wykonania powinna wynosić 82.827,50 zł, a nie 81.827,50 zł, 

3/ na str. 34 w wierszu 9 (od dołu) należy wykreślić wyrazy: „ponadgimnazjalnej lub”. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Komisja Budżetu i Finansów analizowała w/wym. dokument i wydała o nim opinię pozytywną 

- jednomyślnie (BRM.0014.21.2021 – załącznik nr 10). 
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Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Henryk Góralczyk, przedstawił 

pozytywną opinię o przedłożonej przez Burmistrza Czerwieńska informacji o przebiegu 

wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku (załącznik nr 11). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Zgłoszeń do dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady, zamykając dyskusję stwierdził, że Rada przyjęła w/wym. informację 

przez aklamację. 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2021. 

Projekt uchwały (druk: BRM.0006.51.2021 z 07.09.2021 r.) przedłożył projektodawca tj. Piotr 

Iwanus – Burmistrz Czerwieńska, a omówiła Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. 

Radni projekt uchwały otrzymali (drogą elektroniczną) 08.09.2021 r. 

Pozytywną opinię o projekcie uchwały wydała Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu 

10.09.2021 r. (zał. nr 10). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radna Ewa Wójtowicz zapytała: z czego wynika brak środków finansowych (podobnie jak 

w roku ubiegłym) w wysokości 800.000 zł na wynagrodzenia dla nauczycieli? 

Skarbnik Gminy – Urszula Napierała wyjaśniła, że zmiany w budżecie wprowadza się na 

wniosek dyrektora CUW i służb finansowych. Na dzień 10 września br. we wniosku wykazuje 

się przekroczone wykonanie budżetu, szczególnie w dwóch jednostkach tj. w Zespole Szkół 

i Szkole Podstawowej w Czerwieńsku. 

Radna Ewa Wójtowicz zapytała burmistrza: czy kwota 800.000 zł jest wielkością, która 

gwarantuje zabezpieczenie na ten cel środków finansowych do końca roku i czy 

niedoszacowanie tych wydatków wpłynie na tegoroczny fundusz nagród dla nauczycieli? 

Indagowany wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy nie wiadomo, czy zwiększając budżet na 

działalność edukacyjną w wysokości 800.000 zł będzie wartością wystarczającą, gdyż  aneksy 

do projektów organizacyjnych szkół będą składane przez dyrektorów jednostek 15 września 

br. Nie wiadomo też ilu nauczycieli skorzysta z prawa do urlopu dla poratowania zdrowia, 

a w związku z tym będzie zachodziła potrzeba zatrudnienia na ich zastępstwo dodatkowych 

nauczycieli. Ponadto nie wiadomo ilu uczniów obcokrajowców będzie korzystało z nauki 

w gminnych szkołach, na których zgodnie z rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej 

trzeba przeznaczyć 5 godzin nauki języka polskiego. Te składniki mogą wpłynąć na potrzebę 

zwiększenia budżetu do końca 2021roku. Wyznacznikiem realizacji budżetu oświatowego 

i potrzeb do końca roku będzie wypłata., którą przygotowuje CUW za wrzesień br. 

Natomiast realizacja budżetu w zakresie nagród dla nauczycieli i pracowników 

niepedagogicznych należy do gestii dyrektorów jednostek oświatowych i organ wykonawczy 

nie ma na to wpływu. 

Radny Wojciech Zawada zapytał burmistrza: czy kwota 3 mln. zł, którą otrzymała gmina na 

budownictwo mieszkaniowe, będzie kwotą wystarczającą na realizację tego przedsięwzięcia? 

Indagowany wyjaśnił, że na to zadanie były robione szacunki, które ze względu na wzrost cen 

materiałów budowlanych i robocizny się zdezaktualizowały. Szacunek przedłożono 

w kwietniu br. i wynosił ok. 5.500.000 zł. Rząd podjął decyzję o współfinansowaniu potrzeb 
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z zakresu budownictwa komunalnego przyznając 3 mln. zł i zachęcając samorządy do 

zawiązania Społecznej Inicjatywy  Mieszkaniowej tj. spółki komunalnej. To spółka zrzeszająca 

6 wspólników z powiatu zielonogórskiego i nowosolskiego będzie pozyskiwała na ten cel 

preferencyjne kredyty z Banku Gospodarstwa Krajowego, który ogłosił dwie sesje naboru 

wniosków na dopłaty do mieszkań komunalnych. Zarząd Spółki we wrześniu br. złoży 

wniosek w BGK na uzyskanie dopłat, co pozwoli na ogłoszenie postępowania przetargowego, 

wyłonienie wykonawcy i przystąpienie  do realizacji komunalnego budownictwa 

mieszkaniowego na terenie Gminy Czerwieńsk. 

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”/13. 

Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.226.2021 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2021. 

Ad. 6. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego 

zbywanego na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 

Projekt uchwały (druk: BRM.0006.48.2021 z 26.08.2021 r.) przedłożył projektodawca tj. Piotr 

Iwanus – Burmistrz Czerwieńska, a omówił Paweł Wikiera – Sekretarz Gminy. 

Radni projekt uchwały otrzymali (drogą elektroniczną) 26.08.2021 r. 

Pozytywną opinię o projekcie uchwały wydała Komisji Budżetu i Finansów (zał. 10). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Zgłoszeń do dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 12 „za”/13 (jeden radny nie głosował). 

Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.227.2021 

w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego zbywanego na rzecz 

najemcy w trybie bezprzetargowym. 

Ad. 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Czerwieńsk w roku szkolnym 2021/2022. 

Projekt uchwały (druk: BRM.0006.46.2021 z 05.08.2021 r.) przedłożył projektodawca tj. Piotr 

Iwanus – Burmistrz Czerwieńska, a omówiła Jolanta Jasińska – Dyrektor Centrum Usług 

Wspólnych w Czerwieńsku. 

Radni projekt uchwały otrzymali (drogą elektroniczną) 06.08.2021 r. 

Prowadzący posiedzenie poinformował, że dokument ten był przekazany do opinii Komisji 

Budżetu i Finansów. 

Komisja na posiedzeniu 10 września 2021 r. o projekcie uchwały wydała (jednomyślną) 

opinię pozytywną (BRM.0014.21.2021 – zał. nr 10). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
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Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”/13. 

Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.228.2021 

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Czerwieńsk w roku szkolnym 

2021/2022. 

Ad. 8. 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Czerwieńsk. 

Projekt uchwały wg druku BRM:0006.52.2021 z dnia 09.09.2021 r. opracował Tomasz 

Frąckowiak – Prezes POMAK Sp. z o.o. w Czerwieńsku. 

Radni projekt uchwały otrzymali (drogą elektroniczną) 06.08.2021 r. 

Projekt zmiany uchwały w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Czerwieńsk, uchwalonego uchwałą nr 0007.225.2021 Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku z dnia 25 sierpnia 2021 r. uzyskał pozytywną opinię Dyrektora Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej we Wrocławiu, Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie (Postanowienie WR.RZT.71.126.2021 z 01.09.2021 r.). 

Prowadzący posiedzenie poinformował, że dokument ten był przekazany do opinii Komisji 

Budżetu i Finansów. 

Komisja na posiedzeniu 10 września 2021 r. o projekcie uchwały wydała (jednomyślną) 

opinię pozytywną (BRM.0014.21.2021 – zał. nr 10). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Zgłoszeń do dyskusji nie było. 

Przewodniczący zamykając dyskusję, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”/13. 

Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.229.2021 

zmieniająca uchwałę w  sprawie Regulaminu dostarczania wody i  odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Czerwieńsk. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Czerwieńska. 

Projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.49.2021 z 02.09.2021 r. opracował i omówił Krzysztof 

Smorąg – Przewodniczący Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Radni projekt uchwały otrzymali (drogą elektroniczną) 03.09.2021 r. 

Projekt uchwały powstał po analizie skargi przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji na 

posiedzeniu 16 sierpnia 2021 r. Komisja rekomenduje do Rady o uznanie skargi za 

bezzasadną. 

Następnie prowadzący posiedzenie otworzył dyskusję. 

Zgłoszeń do dyskusji nie było. 

Przewodniczący zamykając dyskusję, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”/13. 
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Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.230.2021 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Czerwieńska. 

Ad. 10. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Na sesji, która odbyła się 28 czerwca 2021 r. interpelację zgłosiła Radna Ewa Wójtowicz 

w sprawie opracowania wizji rewitalizacji i poprawy estetycznej przestrzeni publicznej 

w Czerwieńsku oraz zabezpieczenie na ten cel środków finansowych w budżetach na 

najbliższe lata. 

Radna odpowiedź uzyskała od Burmistrza Czerwieńska pismem SG.0003.2.2021 z 24 czerwca 

2021 r. 

W okresie międzysesyjnym nie zgłoszono żadnych interpelacji ani zapytań. 

Ad. 11. 

Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady poinformował, że XXXII sesja planowana jest na 20 październik 2021 r., 

godz. 1000. 

Tematyka: 

1. Podjęcie uchwał w sprawie ustalenia stawek podatkowych i opłat lokalnych na 2022 r. 

2. Podjęcie uchwał przedłożonych Radzie. 

Harmonogram pracy Rady na październik br. będzie opracowany po posiedzeniach Komisji 

stałych Rady, tj. po 28.09.2021 r. 

Kolejne informacje to: 

1. Plik dokumentów dotyczących skargi Prokuratora Rejonowego w Zielonej Górze 

wniesionej do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. na uchwałę 

nr 0007.264.2018 Rady Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 28 lutego 2018 r. w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Czerwieńsk w części 

obejmującej § 9, 10 i 47 uchwały. 

Odpis wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. Sygn. akt II SA/Go 

626/21, adresowane do Burmistrza Czerwieńska, stwierdzającego nieważność § 9, 10 i 47 

uchwały nr 0007.264.2018 z 28 lutego 2018 roku (BRM.0711.14.2021). 

2. Pismo mieszkańca Czerwieńska, adresowane do Burmistrza Czerwieńska i wiadomości 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czerwieńsku dot. zobowiązania administratora budynku 

do umieszczenia w widocznym miejscu na ścianie frontowej tabliczki z numerem 

porządkowym (BRM.0004.04.2021). 

3. Rozstrzygnięcie Nadzorcze Wojewody Lubuskiego NK-I.4131.105.2021.ASc z 15.07.2021 r., 

adresowane do Rady Miejskiej w Czerwieńsku, stwierdzające nieważność uchwały 

nr 0007.215.2021 z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie określenia wzoru wniosku 

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego za okres trzech miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia 

wniosku w części, tj. tytułu oraz § 1 ust. 2, załącznika nr 1 i 2 uchwały (BRM.0711.20.2021). 
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4. Propozycja (oferta) Fundacji CIVIS POLONUS z Warszawy w zakresie powołania 

Młodzieżowej Rady Gminy w Czerwieńsku (zał. nr 17). 

5. Pismo mieszkańca Sycowic, poparte podpisami mieszkańców Bródek, adresowane do 

Burmistrza Czerwieńska, a do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czerwieńsku, 

w sprawie wyasfaltowania i zbudowania chodnika na drodze gminnej nr 41 w Bródkach 

(BRM.0004.07.2021). 

6. E-mail z 10.09.2021 r. mieszkańca Płotów w sprawie braku konsultacji nad trwającymi 

pracami przy opracowywaniu koncepcji przebiegu nowej drogi łączącej Pomorsko (poprzez 

most drogowy) z Zieloną Górą (zał. nr 18). 

Innych zgłoszeń o zabranie głosu nie było. 

Ad. 12. 

Przyjęcie protokołów z obrad XXVIII, XXIX i XXX  sesji. 

Prowadzący posiedzenie poinformował, że protokoły z przebiegu XXVIII, XXIX i XXX sesji Rady 

Miejskiej w Czerwieńsku były wyłożone do wglądu. W związku z tym, Przewodniczący 

poprosił o zgłaszanie uwag lub wniosków, co do treści tych dokumentów. 

Uwag i wniosków nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że wobec braku uwag, w/wym. protokoły z posiedzenia Rady 

Miejskiej w Czerwieńsku z 26 maja, 28 lipca i 25 sierpnia 2021 roku stały się obowiązującymi. 

 

Ad.13. 

Zakończenie obrad XXXI sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdzając wyczerpanie porządku obrad, o godz. 1127 

wypowiadając słowa: „Zamykam obrady XXXI sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku” zamknął 

posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:   Sekretarz obrad:   Przewodniczący     

Alina Juncewicz   Henryk Góralczyk Rady Miejskiej w Czerwieńsku 

Inspektor ds. obsługi       Krzysztof Smorąg 

Biura Rady               

 


